
Zápisnica 

zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania a mládeže Mestského zastupiteľstva v Rožňave  

dňa 21.10.2020 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

        Zasadnutie komisie  otvoril jej predseda Mgr. Eduard Mihók, privítal všetkých prítomných 

a oboznámil ich s programom zasadnutia. Všetci prítomní členovia komisie  súhlasili s 

navrhnutým programom rokovania komisie a jednomyseľne ho schválili.  

Číslo hlasovania: 1   

Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania  

 

Číslo uznesenia:   - 

Členovia komisie hlasovali: 7 hlasovali za, 2 neprítomní 

 
1/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Ing. 

Edita 

Juhászová 

6/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

7/ Mgr. 

Zuzana 

Hamelliová  

8/ Mgr. 

Blanka 

Boldiová 

9/ Ing. 

Róbert 

Benik 

za za neprít. za za za za za 

 

neprít. 

 

 

 

k bodu č. 1 

Informatívna správa o predložení Žiadosti  o poskytnutie grantu na projekt – 

Multifunkčná športovo- kultúrna hala Rožňava   

Materiál vypracovali: Bc.Romina Gyüréková, Ing.Katarína Valková 

Materiál predložila Mgr. Alžbeta Tamásová 

 

     Úrad vlády SR zverejnil výzvu prostredníctvom Nórskych grantov na predkladanie žiadostí 

o projekt Miestny rozvoj, znižovanie chudoby a inklúzia rómov, kód výzvy LDI02. 

Oprávnenými žiadateľmi sú aj obce/mestá.  Mesto Rožňava sa do tejto výzvy má v pláne 

zapojiť s projektom: „Multifunkčná športovo- kultúrna hala Rožňava “.   

     V pláne je vytvorenie  učební, ktoré budú slúžiť na aktivity súvisiace so zamestnaním (kurzy 

výroby, školenia), aktivity súvisiace so vzdelaním (vyučovacie predmety po škole, krúžky, 

kurzy IT- IKT učebňa pre vzdelávanie), opláštenie existujúceho zimného štadióna, výstavba 

šatní v priestore haly, realizácia vzduchotechnického zariadenia do multifunkčnej haly a 

stavebné úpravy.  

     Aktivity, činnosti sa budú navrhovať a plánovať aj na základe skúseností z praxe a práce 

Komunitného centra v Rožňave. Cieľom aktivít v projekte je podporiť intervencie na úrovni 

komunity priamo prospešných marginalizovaným rómskym komunitám, integrovaným 

prístupom poskytnúť možnosti k zlepšeniu ich postavenia v oblasti zdravia, vzdelávania, 

bývania, nediskriminácie, zamestnanosti. K spolupráci pri realizácii plánovaných aktivít 

zameraných na vzdelávanie (2. ročné študijné odbory, doučovanie..), školenia (IKT..), 

voľnočasové aktivity, spoločné aktivity rodičov a detí, kurzy (šitia, tkania...), prednášky 

s rôznymi odborníkmi (psychológ, pediater, gynekológ..), poradenstvo, prevencia  boli 

oslovené a súhlasili Stredná odborná škola technická, Stredná odborná škola obchodu a služieb 

ako aj Centrum pedagogicko-psychologického poradenstva a prevencie v Rožňave. 



     Oprávnenými výdavkami sú aj náklady na budovanie infraštruktúry, v rámci ktorých plánuje 

mesto Rožňava zrekonštruovať Zimný štadión v Rožňave.  

Rekonštrukciou priestorov, štadiónu by sa zlepšila možnosť realizácie tiež športových aktivít 

a tým efektívne pôsobiť a viesť deti, žiakov k zmysluplnému a efektívnemu využívaniu ich 

voľného času. 

     Zrealizovaním projektu sa skvalitní, zlepší, zefektívni a posilní sociálna a hospodárska 

súdržnosť, zlepší sa sociálna inklúzia marginalizovaných rómskych komunít a zvýšia sa 

kapacity organizácií pôsobiacich v oblasti sociálnej inklúzie marginalizovaných rómskych 

komunít.  Minimálna výška grantu je 200 000 €, maximálna výška grantu je 1 000 000 €, 

spolufinancovanie 0 €. 

      

Diskusia: 

Mgr. Zoltán Breuer- dotaz či je rozmerovo vyhovujúci priestor na vytvorenie učební?  

Vedúca OŠ- Mgr. A. Tamásová odpovedala: nakoľko v projekte sa plánuje vybudovať šatne 

priamo pri ľadovej ploche, na poschodí budovy sa uvoľnia miesta na iné využitie a taktiež je 

tam veľká chodba, ktorá by mohla byť využitá,  po úpravách, na rozšírenie pôvodných 

miestností resp. na vytvorenie relaxačných miest. 

Ako sa bude  realizovať využitie zimného štadiónu pre verejnosť, možnosti tréningov pre 

kluby? 

Priestory, štadión by mali mať svojho správcu, ktorý to bude riadiť, na základe vypracovaného 

harmonogramu, zosúladí aj jednotlivé činnosti  a bude sa starať o budovu samotnú.  

 

Číslo hlasovania: 2   

Bod rokovania:   Informatívna správa o predložení Žiadosti  o poskytnutie grantu na projekt – Multifunkčná  

                             športovo- kultúrna hala Rožňava   
  

Číslo uznesenia:   01/10/2020 

Členovia komisie hlasovali:  7 hlasovali za, 2 neprítomní 

 
1/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Ing. 

Edita 

Juhászová 

6/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

7/ Mgr. 

Zuzana 

Hamelliová  

8/ Mgr. 

Blanka 

Boldiová 

9/ Ing. 

Róbert 

Benik 

 

za 

 

za neprít. za za za za za neprít. 

 

Uznesenie č. 01/10/2020– komisia vzdelávania a mládeže po prerokovaní materiálu odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť predloženie žiadosti o poskytnutie grantu 

prostredníctvom otvorenej výzvy na predkladanie žiadostí o projekt Miestny rozvoj, znižovanie 

chudoby a inklúzie rómov za účelom realizácie projektu: „Multifunkčná športovo- kultúrna 

hala Rožňava“ ,realizovaného v rámci výzvy LDI02. 

- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  

- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta 

Rožňava  

   

k bodu č. 2 

Ing. Vladimír Kukuvka - Agentúra Delfín, Sv. Ladislava 40, Košice - žiadosť o odpustenie 

nájomného 



Materiál vypracovala: JUDr. Andrea Kalinová 

Materiál predložila Mgr. Alžbeta Tamásová 

  

     Dňa 7.9.2020 bola na mestský úrad doručená žiadosť p. Ing. Vladimíra Kukuvku – Agentúra 

Delfín, so sídlom Sv. Ladislava 40, Košice, o vrátenie nájomného, resp. jeho započítanie 

v ďalších platbách z dôvodu pandémie ochorenia COVID-19. Nájomca prevádzkuje automaty 

na ZŠ Pionierov na základe zmluvy o nájme č. 06-06-2014 a na ZŠ Zlatá na základe zmluvy 

o nájme č. 463/2014.   

     Ide o prenájom automatov na teplé nápoje na ZŠ Zlatá v Rožňave za obdobie apríl – máj 

2020 a na ZŠ Pionierov v Rožňave za obdobie apríl – jún 2020, kedy školy boli zatvorené 

a v uvedenom období nebolo možné automaty prevádzkovať. Žiadateľ žiada o odpustenie 

nájomného resp. jeho započítanie do ďalšieho obdobia. 

     V uvedenom prípade je potrebné postupovať v zmysle v zmysle Čl. 4 ods. 6 Zásad pre 

určovanie výšky nájomného, podľa ktorého mestské zastupiteľstvo môže v prípadoch hodných 

osobitného zreteľa, o ktorých rozhodne 3/5 väčšinou hlasov všetkých poslancov, nájomné 

znížiť alebo odpustiť.  

      

 Diskusia: 

Mgr. Zoltán Breuer- dotaz k  vybaveniu žiadosti odpustenia nájomného riaditeľmi škôl. 

Riaditelia škôl nemajú kompetencie k odpusteniu nájomného, nakoľko budovy sú majetkom 

mesta a riaditelia sú len správcami majetku a preto nemajú možnosť priamo riešiť žiadosť, ale 

vyjadrujú sa k nej. Pani riaditeľka ZŠ Pionierov ako aj pán riaditeľ ZŠ Zlatá súhlasili 

s odpustením nájomného za uvedené obdobie.  

Mgr. Róbert Benik-  v zmysle Čl. 4a Zásad pre určovanie výšky nájomného je možné odpustiť 

nájomné vo výške 50% v zmysle zákona č. 155/2020 Z. z., predmetom nájmu však musí byť 

nebytový priestor alebo trhové miesto, čím automaty nie sú, preto nemožno na túto žiadosť 

aplikovať dané ustanovenie a žiadať o dotáciu na nájomné Ministerstvo hospodárstva SR 

 

Číslo hlasovania: 3   

Bod rokovania:  Ing. Vladimír Kukuvka - Agentúra Delfín, Sv. Ladislava 40, Košice - žiadosť o odpustenie  

                            nájomného  

 

 Číslo uznesenia:   02/10/2020 

Členovia komisie hlasovali:   8 hlasovali za, 1 neprítomní 

 

1/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Ing. 

Edita 

Juhászová 

6/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

7/ Mgr. 

Zuzana 

Hamelliová  

8/ Mgr. 

Blanka 

Boldiová 

9/ Ing. 

Róbert 

Benik 

 

za 

 

za neprít. za za za za za za 

 
 

Uznesenie č. 02/10/2020– komisia vzdelávania a mládeže po prerokovaní materiálu odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť žiadosť Ing. Vladimír Kukuvku - Agentúra 

Delfín, Sv. Ladislava 40, Košice o odpustenie nájomného. 

 

k bodu č. 3 



Rímskokatolícka cirkev Biskupstvo Rožňava - žiadosť o súhlas so zaradením Katolíckej 

základnej školy s materskou školou sv. Jána Nepomuckého, Kósu Schoppera 22, v 

Rožňave do siete škôl a školských zariadení SR a jej následným zriadením  

Mgr. Alžbeta Tamásová vypracovala a prezentovala materiál 

 

     Dňa 22. 09. 2020 bola doručená žiadosť Rímskokatolíckej cirkvi – Biskupstvo Rožňava, ako 

zriaďovateľa Katolíckej materskej školy bl. Zdenky a Katolíckej základnej školy sv. Jána 

Nepomuckého, o súhlas so zaradením do siete škôl a školských zariadení SR Katolíckej 

základnej školy s materskou školou sv. Jána Nepomuckého so sídlom Kósu Schoppera 22, 

048 01 Rožňava.  

    Súčasne platná legislatíva rieši „spájanie“ takéhoto typu škôl a ŠZ formou vyradenia 

subjektov s následným zaradením nového subjektu do siete škôl a ŠZ. Jednou z povinných 

príloh  žiadosti o zaradenie do siete škôl a ŠZ SR, ktorú predkladá zriaďovateľ tejto školy na 

MŠVVaŠ SR  je aj súhlas obce v zmysle § 16 ods. 1 písm. l) zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej 

správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov. 

 

Diskusia: 

Mgr. Róbert Benik, Mgr. Zoltán Breuer sa  zaujímali o možnosti ako zistiť či  sú pedagógovia 

vyučujúci na uvedenej škole kvalifikovaní, aký kvalitný je výchovno-vzdelávací proces na 

škole, aké je uplatnenie žiakov na ďalšom stupni vzdelávania, účasť či úspechy žiakov 

v súťažiach, testovaní, olympiádach. 

Vedúca odboru školstva Mgr. Tamásová odpovedala, že obec- /odbor školstva/ nemá právo 

hodnotiť výchovno-vzdelávací proces z nasledovných dôvodov: 

a) nie je zriaďovateľom týchto škôl t. j. nemá vplyv na riadenie školy, 

b) nemá kompetenciu kontrolovať výchovno-vzdelávací proces, lebo nato sú určené iné 

kontrolné orgány, ako napr. Štátna školská inšpekcia,  

c) normatívne finančné prostriedky, na základe odovzdaných výkazov o počtoch žiakov 

na škole, sú poskytované cez Okresný úrad Košice odbor školstva priamo škole. 

Mesto poskytuje škole formou dotácie / povinnosť zo zákona / finančné prostriedky 

z podielových daní na školský klub deti a školskú jedáleň. K tomu je potrebné, aby zriaďovateľ 

cirkevnej školy každoročne k 30. septembru podal mestu žiadosť o poskytnutie dotácie, ku 

ktorej prikladá počty výkonových ukazovateľov, štatistické výkazy potvrdzujúce počty 

výkonových ukazovateľov, na ktoré je žiadosť predkladaná, vrátane zoznamov detí k údajom v 

štatistických výkazoch.  

Nakoľko v zákone č. 596/2003 Z. z. o samospráve v školstve a školskej samospráve 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov nie je bližšie definovaný pojem „súhlas obce“, odbor 

školstva sa obrátil na MŠVVaŠ SR o bližšie vysvetlenie t. j. potreba uznesenia mestského 

zastupiteľstva. V odpovedí bolo uvedené, že je potrebné vychádzať zo zákona č. 369/1996 Z. 

z. o obecnom zriadení, kde sú riešené kompetencie primátora a mestského zastupiteľstva. 

Nakoľko zriadenie nového subjektu na území mesta môže mať vplyv na rozpočet mesta, 

mestské zastupiteľstvo je kompetentné rozhodnúť o súhlase. V tomto prípade by to vplyv na 

rozpočet nemalo mať, pretože v oboch školách už prebieha výchovno-vzdelávací proces a raz 

už súhlas obce k zaradeniu do siete škôl a ŠZ SR  dostali, malo by to byť len formálnou 

záležitosťou.  



PhDr. Peter Lőrincz- upozornil na problém, ktorý môže nastať v súvislosti s povinným 

predprimárnym vzdelávaním 5. ročných detí, kedy pri prijímaní na povinné predprimárne 

vzdelávanie od 1.9.2021 môže dôjsť k selektovaniu. Riaditeľstvo školy a Biskupstvo ako 

zriaďovateľ školy budú rozhodovať o tom koho na povinné predprimárne vzdelávanie prijme 

a koho nie. Po novelizácii zákona riaditeľ MŠ po zaradení do siete už ako ZŠ s MŠ môže 

rozhodovať odklade  dieťaťa na povinné predškolské zariadenie, čo môže byť aj účelové. 

Mgr. Zuzana Hamelliová- poukázala na  rozdiel v sume za čiastočnú úhradu nákladov 

spojených činnosťou školského klubu detí v cirkevných školách na území mesta a v školách 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. Ako sa dalo očakávať na ZŠ- Fábryho - organizačnej 

zložky Spojenej školy J. A. Komenského - výrazne klesol počet detí navštevujúcich ŠKD 

v školskom roku 2020/21.  Až o 50 %, čo škola vníma ako problém. Situáciu zhoršuje aj situácia 

s Covid-19 kedy sa žiaci z jednotlivých tried nesmú miešať. Mgr. Z. Hamelliová vyjadrila 

obavy o žiakov, ktorí nenavštevujú ŠKD. 

Mgr. Tamásová uviedla, že o vzniknutej situácii vie, a na riešenie problému už navrhla pani 

riaditeľke niekoľko alternatív, lebo si myslí, že prvotný problém nie je s výškou poplatku / 

nakoľko problémy s nezaplatením poplatkov boli aj v minulosti, keď to bola ešte oveľa nižšia 

suma /, ale s tým, že autobusová doprava žiakov nie je prispôsobená času školského vyučovania 

a nakoľko škola má veľa dochádzajúcich žiakov z Jovíc a Rožňavskej Bane, ktorí aj tak 

odchádzajú skôr kvôli tomu, riešením by mohlo byť – pre nich – zabezpečenie školského 

autobusu. V prípade žiakov z Rožňavy zariadila, po dohode s vedúcou odboru sociálneho, 

stretnutie riaditeľky SŠ s riaditeľkou Komunitného centra, ktoré má možnosť riešiť 

prostredníctvom svojich zamestnancov aktivity v poobedňajších hodinách. Dôsledkom 

zníženia počtu detí v ŠKD bolo aj zníženie počtu oddelení ŠKD, ale k prepusteniu 

zamestnancov, vďaka ich preradeniu na iné pracovné pozície, nedošlo. 

Mgr. Richard  Szőllős- upozornil na skutočnosť, že zamestnanci komunitného centra nie sú 

pedagogickí zamestnanci a preto nemožno brať túto náhradu ako plnohodnotnú náhradu za 

ŠKD,  na čo je potrebné myslieť. 

 
Číslo hlasovania: 4   

Bod rokovania:      Rímskokatolícka cirkev Biskupstvo Rožňava - žiadosť o súhlas so zaradením Katolíckej 

                                     základnej školy s materskou školou sv. Jána Nepomuckého, Kósu Schoppera 22, v     

                                     Rožňave  do siete škôl a školských zariadení SR a jej následným zriadením  

 
 

Číslo uznesenia:   03/10/2020 

Členovia komisie hlasovali: 9 hlasovali za 

 

1/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Ing. 

Edita 

Juhászová 
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Hamelliová  
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za 

 

za za za za za za za za 

 

 

Uznesenie č. 03/10/2020 – komisia vzdelávania a mládeže po prerokovaní materiálu odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave súhlasiť so zaradením Katolíckej základnej školy 

s materskou školou sv. Jána Nepomuckého, Kósu Schoppera 22, v Rožňave do siete škôl a 

školských zariadení SR a jej následným zriadením.  



 

k bodu č. 4 

Plnenie uznesení 

PaedDr. Kvetoslava Kostyánszka – oboznámila členov s plnením uznesení. 

 

     Členom Komisie vzdelávania a mládeže bolo predložené písomné stanovisko k Nájomnej 

zmluve č. 377/2014- prenájom budovy bývalej materskej školy na Ul. kozmonautov 4 

v Rožňave, ktoré si KVaM vyžiadala uznesením č. 04/09/2020 zo dňa 9.9.2020 od odboru 

právneho a správy majetku. Komisia vzdelávania a mládeže bola informovaná so stanoviskom 

k uvedenej nájomnej zmluve, ktoré vypracovala a na zasadnutí odpovedala na otázky členov 

Komisie vzdelávania a mládeže JUDr. Andrea Kalinová. 

Diskusia: 

PhDr. Peter Lőrincz a Mgr. Matúš Bischof vyjadrili skutočnosť, že na predpokladané 

nezrovnalosti (nájomca- nie je školským zariadením, ale sociálnym zariadením; nesprávne 

určená sadzba; nezrovnalosti v uvedenom výmere pozemku-záhrady) v Nájomnej zmluve č. 

377/2014- prenájom budovy bývalej materskej školy na Ul. kozmonautov 4 v Rožňave už 

upozorňujú dlhodobejšie. 

JUDr. Andrea Kalinová odporučila členom KVaM ich ďalšie otázky a konkrétne dotazy 

k uvedenej nájomnej zmluve odovzdať v písomnej podobe, aby na otázky mohla vypracovať 

relevantnú odpoveď.  

Dňa 22.10.2020 zaslal pán PhDr. Peter Lőrincz v mene členov KVaM nasledovné otázky, 

ktoré boli doručené aj pani JUDr. Andrei Kalinovej: 

1. Na základe výpočtu nájomného za rok 2020 (suma 2618,68 EUR oproti sume 2632,07 Eur 

bol zistený rozdiel 13,39 Eur. V písomnej  informácií/stanovisku sa však neudáva 

informácia, či z rozdielu na základe rozdielnej miery inflácie, kde o jej % hodnotu sa má 

nájomné upravovať neprišlo k chybnému výpočtu  aj v rokoch 2015, 2016, 2017, 2018 a 

2019. (keďže existuje predpoklad, že toto pravidlo v daných rokoch nebolo dodržané a už v 

roku 2020 sa zistil rozdiel medzi vypočítanou hodnotou, kt. v predmetnom bode činí  + 13,30 

EUR.  

2. V zmysle zásad pre určovanie výšky nájomného sa v informácii/stanovisku uvádza 

nasledovné: Budova č. 3. písm, C ods. 4 - ročné sadzby nájomného pre nebytové priestory 

slúžiace pre súkromné a cirkevné školy, materské škôlky a školské zariadenie je 10,30 

EUR/m2/rok. Pri danom zariadení týkajúceho sa Nájomnej zmluvy č. 377/2014 a jej 

dodatkov však nejde ani o školu a školské zariadenie, ale ide o sociálnej zariadenie podľa 

https://info.vucke.sk/Info/RPSSList/Detail/3159, zariadenie poskytujúce sociálne služby v 

starostlivosti o deti do troch rokov veku dieťaťa s reg. číslom: 381/2018 - OSV/1, 

postupujúce a riadiace podľa zákona o sociálnych službách č. 448/2008 Z. z. a nie podľa 

zákonov č. 245/2008 Z. z., 596/2003 Z. z., 597/2003 Z. z. ktoré upravujú fungovanie škôl a 

školských zariadení. 

Členovia Komisie VaM majú teda za to, že pri výpočte by sa mala uplatňovať iná sadzba, 

navzdory faktu, že dané sociálne zariadenie sídli v budove, kt. je určená pre Školy a ŠZ, 

prevádzka poskytuje a slúži na iný účel. Z toho dôvodu môže vzniknúť aj tu rozdiel vo 

https://info.vucke.sk/Info/RPSSList/Detail/3159


výpočte celkovej sumy ročného nájomného aj za roky 2015;2016; 2017; 2018; 2019; 2020. 

Prosíme detailnejšie rozpísať a analyzovať či je správne určená výška sadzby pre danú 

prevádzku sociálnych služieb a teda či bola správne uplatnená aj v spomínaných rokoch.  

3. V informácii/stanovisku k uzneseniu č.04/09/2020 sa uvádza výmera záhrady  966,50 m2. 

Komisia VaM sa domnieva že podľa katastra nehnuteľnosti a reálneho oplotenia k budove 

prevádzky patria parcely registra C: 1585/6 (s výmerou 479 m2),  875/168 v výmerou 

72m2,  a parcela 1585/5 ( s výmerou 698 m2, z LV č. 3001, kde na Pozemku, je postavená 

nebytová budova označená súpisným číslom (teda ak má budova 210,50m2) Je teda výmera 

záhrady zhodná so skutočným reálnym stavom? Bola táto výmera z roku 2020 uplatnená aj 

v rokoch 2015; 2016; 2017; 2018; 2019. Navyše od 25.9.2014 sa nájom rozšíril na priestory 

celej budovy, avšak hodnota výmery 210,5 m2 je výmera len pôdorysu, nie skutočne 

užívaných a využívaných priestorov (pričom je pravdepodobné, že nesprávne určená výmera 

sa uplatňovala aj v rokoch 2015; 2016;2017;2018,2019,2020 teda od 1.11.2015.   

Prosíme skutočne preveriť dané skutočnosti, keďže v Komisii VaM existuje predpoklad, že 

od roku 1.11.2015 pri uplatnení všetkých pripomienok, došlo k výraznému zvýšeniu rozdielu 

medzi fakturovaným nájomným a nájomným, kt. by malo byť reálne vypočítané na základe 

reálne užívaných a využívaných plôch spolu s úpravou o mieru inflácie za predchádzajúci 

kalendárny rok a to v rokoch 2015; 2016; 2017; 2018; 2019 a 2020, teda nie ako je v 

stanovisku len o 13,30 EUR.  

k bodu č. 5 

Rôzne 

Vedúca odboru školstva Mgr. Alžbeta Tamásová informovala prítomných o aktuálnych 

otázkach týkajúcich sa školstva: 

 V 40-01 (štatistické výkazy): 

Mgr. Alžbeta Tamásová podala aktuálne štatistické informácie o školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej a v územnej pôsobnosti mesta Rožňava k 15.9.2020:   

 v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta: MŠ spolu počet detí 557 z toho pred PŠD 187, 

                                                                       ZŠ spolu počet žiakov 2044, ŠKD počet detí 869, 

                                                                       CVČ spolu 672 detí/žiakov, 

                                                                       ZUŠ spolu 449, z toho IND-286 a SK-163. 

 

 v územnej pôsobnosti mesta:            MŠ  spolu 94 detí z toho pred PŠD 31, 

                                                                       ZŠ spolu 300, ŠKD spolu 121, 

                                                                       Súkromná ZUŠ JAS 253, z toho IND- 66 

a SK- 163, 

Súkromné CŠPP  spolu 380 klientov z toho do 15 

rokov 368. 

 

 Covid-19 stav: 

Vedúca odboru školstva ďalej informovala o aktuálnom stave na školách a školských 

zariadeniach v súvislosti s Covid-19.  Vyzdvihla veľmi dobrú spoluprácu s okresným 

hygienikom Regionálneho úradu  zdravotníctva v Rožňave.  

Karanténne opatrenia:  



- ZŠ- Zlatá – 2 triedy /v prvom a druhom ročníku/ už výsledky- negatívne, 

- MŠ s VJM- Óvoda Komenského ako organizačná zložka SŠ J. A. Komenského- 2 

triedy, udelené riaditeľské voľno 5 dní – do 23.10.2020, 

Rozhodnutie ministra školstva: 

Stredné školy -  Rozhodnutím ministra školstva vedy výskumu a športu číslo: 

2020/17294:1-A1810 sa mimoriadne prerušilo školské vyučovanie v stredných školách podľa 

§ 32 školského zákona s výnimkou školského vyučovania v prvom až štvrtom ročníku 

osemročného vzdelávacieho programu v strednej škole; riaditelia stredných škôl zabezpečili 

dištančné vzdelávanie žiakov stredných škôl,  

CVČ - na základe uvedeného rozhodnutia mimoriadne prerušená prevádzka 

 

 Koncepcia školstva- hodnotenie, stretnutie s poslancami VÚC (stratégia), 

pracovná skupina: 

Informovala prítomných s aktuálnym dianím- spracovávajú sa dotazníky, ktoré boli určené pre 

pedagogických  zamestnancov a rodičov škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Rožňava. Naplánované je stretnutie s pánom poslancom zastupiteľstva KSK, 

členom  školskej komisie pánom G. Nagyom ku koncepcii školstva v spolupráci so strednými 

školami v územnej pôsobnosti mesta Rožňava, zapracovať možnosti spolupráce ZŠ s SŠ na 

území mesta aj do stratégie SŠ. Stretnutia pracovnej skupiny- podľa situácie Covid-19. 

 

 Zásady hodnotenia vedúcich pedagogických zamestnancov- vyžiadanie stanoviska 

aj od Rady školy: 

Na pracovnom stretnutí s riaditeľmi ZŠ boli prerokované a s MŠ budú prerokované na 

pripravovanom pracovnom stretnutí nové zásady hodnotenia vedúcich pedagogických 

zamestnancov a návrh s vyžiadaním stanoviska k hodnoteniu aj rady školy.   

 

 Výzva na doplnenie vybavenia školských kuchýň- kapitál od 1701- 5000 €: 

Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu SR zverejnilo oznámenie o možnosti 

predkladania žiadostí o poskytnutie dotácie na zlepšenie vybavenia školskej jedálne 

v základných a stredných školách. V tejto výzve je oprávneným žiadateľom zriaďovateľ: 

verejnej základnej školy, ktorej súčasťou je školská jedáleň zaradená do siete škôl a školských 

zariadení SR. 

 

 Oznámenia o voľných pracovných miestach (pedagogický asistent, učiteľka MŠ- 

zastupovanie, špeciálny pedagóg a psychológ do MŠ (inkluzívny tím), samostatný 

odborný referent školského úradu): 

Mgr. Tamásová informovala o voľných pracovných miestach: v rámci NP PoP II.- potrebujeme 

2 pedagogických asistentov, 1 špeciálneho pedagóga a 1 psychológa do materskej školy, 1 

učiteľku MŠ na dobu určitú na zastupovanie učiteľky, ktorá je dlhodobo práceneschopná, a 1 

samostatného odborného referenta ŠÚ. 

 

 Vláda schválila povinné predprimárne vzdelávania v MŠ od veku 5 rokov- možné 

problémy s kapacitami kvôli okolitým obciam: 

Vedúca odboru školstva diskutovala s prítomnými na tému povinného predprimárneho 

vzdelávania, ktoré bude po prvý raz povinné pre deti, ktoré do 31. augusta 2021 dovŕšia päť 



rokov svojho veku a budú mať jeden rok pred nástupom na povinnú školskú dochádzku. Zápisy 

do materských škôl sa pre tieto deti uskutočnia v máji 2021.  

V zmysle predbežných informácií v prípade, že sa pre dieťa nenájde miesto v žiadnej verejnej 

materskej škole, rodič nebude čeliť žiadnym sankciám ani nebude povinný dávať dieťa do 

neštátnej alebo neverejnej materskej školy. 

Problémom môže byť prijímanie detí z okolitých obcí, keďže obciam chýbajú materské školy. 

Ministerstvo plánuje v zákone dodatočne upraviť, aby dieťa v prípade nedostatku miesta v 

spádovej materskej škole v mieste jeho bydliska malo možnosť chodiť do materskej školy v 

niektorej z najbližších obcí. V prípade, že obec nemá zriadenú materskú školu, majú rodičia 

nárok na príspevok na dopravu dieťaťa z miesta trvalého bydlisko do materskej školy, kde budú 

plniť predprimárne vzdelávanie a späť. 

 

 Voľby do obecnej školskej rady 2020-2024:  

Vedúca OŠ informovala o zrušení októbrového plánovaného termínu volieb kandidátov do 

OŠR z dôvodu, že na stredných školách ešte neprebehli ustanovujúce zasadnutia rady škôl.  

 

Mgr. Richard  Szőllős- informoval o postupe prác na prístavbe školskej jedálne na ZŠ- Zlatá: 

zapojená je el. prípojka, nový elektromer, postupuje sa podľa harmonogramu premiestňovania 

tech. komponentov, predpoklad ukončenia prác a spusteniu prevádzky orientačne vyzerá k 

začiatku novembra 2020. 

Mgr. Richard  Szőllős a Mgr. Matúš Bischof – navrhli požiadavku na určenie času tréningov 

športových klubov, ktorých činnosť  v niektorých prípadoch zasahuje do vyučovacieho 

procesu, 7. a 8. hodín. Vhodné by bolo začať tréningový proces až po 15.00 hod.,. Vedúca 

odboru navrhla riešiť tento problém nasledovne: 

Riaditeľ školy podá žiadosť ku ktorej predloží aj rozvrh hodín jednotlivých ročníkov a tried t. 

j. takým spôsobom určí čas začatia tréningového procesu, aby tento nezasahoval do výchovno-

vzdelávacej činnosti. Táto žiadosť bude prerokovaná s predsedami športových klubov 

a s výstupom resp. návrhom riešenia bude informovaný riaditeľ školy.   

Záver 

Mgr. Eduard Mihók predseda komisie vzdelávania a mládeže poďakoval prítomným za účasť 

a zasadnutie ukončil. 

 

 

 

 

 

Zapísala: PaedDr. Kvetoslava Kostyánszka v.r.                              Mgr. Eduard Mihók v.r. 

                              tajomník komisie                predseda komisie 

 

 


